
Protokół z XXVIII nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 28 lutego 2022 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 – 9:14 

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13 radnych. Nieobecni: radny Andrzej 

Piechocki i radny Mariusz Podgórski.  Nieobecności usprawiedliwione. 

W sesji udział wzięli: 

Radni oraz goście – według załączonych list obecności. 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

- stwierdzenie quorum     

  

2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - projekt nr 1. 

3. Zakończenie obrad. 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 9:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu  Cecylia Witczak  na podstawie art. 

20 ust.3 ustawy a dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2021 r., poz. 1372)  

otworzyła obrady XXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformowała, że 

XXVIII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza 

Ujścia Romana Wroteckiego. Powitała pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, pana Marka Madeja Sekretarza Gminy i 

Miasta Ujście  oraz wszystkich  radnych obecnych  na sesji.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

 



 

Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2022 rok -  projekt nr 1. 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – zwiększa się plan dochodów o kwotę 

803.760,18 zł, po zmianie będzie on  stanowił kwotę 36.045.391,09 zł, i tak: w rozdz.75095 

Pozostała działalność w dz. 750 Administracja publiczna zwiększa się o 238.380 zł dotacje 

celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich, top jest w 

ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 na realizację projektu 

grantowego „ Cyfrowa Gmina” , w rozdz. 80195 Pozostała działalność w dz. Oświata i 

wychowanie zwiększa się o 470.000 zł dotacje celowe w ramach programów finansowanych z 

udziałem środków europejskich, zgodnie z umową o powierzenie grantu w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 na realizację projektu grantowego „Wsparcie 

dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”; w  rozdz. 85395 

Pozostała działalność w dz. Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się o 

86.880,18 zł dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 

europejskich na projekt pn. „Usługi społeczne dla mieszkańców gminy Ujście” w ramach 

Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  na  lata   2014-2020 i tu nastąpiło 

rozliczenie za lata  2021-2022 i w rozdz. 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego zwiększa o 8.500 zł dochody związane ze zwrotem nienależnie pobranych 

zasiłków z lat ubiegłych i odsetek. Jeżeli chodzi o wydatki, to wydatki zwiększa się kwotę 

860.636,28  i po zmianie będą stanowiły kwotę 37.415.331,07 zł, i tak: w rozdz. 60016 Drogi 

publiczne gminne zwiększa się  o 12.380,18 zł zakup usług remontowych; 
w rozdz. 60020 Funkcjonowanie przystanków komunikacyjnych zwiększa się o 10.000 zł 

zakup materiałów i wyposażenia; w  rozdz. 75023 Urzędy gmin zwiększa się o 20.000 zł zakup 

energii a w pozostałym zakresie dokonuje się przeniesienia wydatków między paragrafami; w 

rozdz.75095 Pozostała działalność zwiększa się o 238.380 zł wydatki w poszczególnych 

paragrafach na realizację projektu grantowego „Cyfrowa Gmina”; w rozdz. 80195 Pozostała 

działalność zwiększa się o 470.000 zł wydatki na realizację projektu grantowego „Wsparcie 

dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”; w rozdz. 85395 

Pozostała działalność  zwiększa się o 56.876,10 zł wydatki na zwrot niewykorzystanych dotacji 

na realizację  projektu pn. „Usługi społeczne dla mieszkańców gminy Ujście” a, w pozostałym 

zakresie dokonano przeniesienia wydatków między paragrafami; w rozdz. 85502 Świadczenia 

rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i 

rentowe z ubezpieczenia społecznego zwiększa o 8.500 zł wydatki związane ze zwrotem 

nienależnie pobranych zasiłków z lat ubiegłych i odsetek; w rozdz. 90004 Utrzymanie zieleni 

w miastach i gminach zwiększono o 10.000 zł zakup usług pozostałych i w  rozdz. 92109 Domy 

i ośrodki kultury, świetlice i kluby zwiększono o 34.500 zł wydatki inwestycyjne, w tym na: 

modernizację budynku św. wiejskiej w Byszkach o 11.500 zł, i na termomodernizację świetlicy 

wiejskiej w Chrustowie o 23.000 zł. Natomiast w zał. nr 3 określającym przychody i rozchody 

budżetu w 2022 r. zwiększa się  przychody o 56.876,10 zł wynikające z rozliczenia środków 

określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizacje programu do  projektu  zadania 

finansowanego z udziałem tych środków, chodzi tutaj o projekt „Usługi społeczne dla 

mieszkańców gminy Ujście”. Po dokonanych zmianach deficyt budżetu stanowi kwotę 

1.369.939,98 zł.  Dziękuję, proszę o pytania. 
 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak -  dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. 
 



Radna Grażyna Rzeczycka – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, wnosił pan o zwołanie 

sesji w sprawie cyfrowej gminy i wsparcie dla dzieci  z grantów PPGR-wskich. Pani Skarbnik 

dołączyła do uchwały pewne rzeczy, Ja sobie projekt uchwały przeczytałam, także wiem, co w 

uchwale jest, ale, bym chciała kilka słów wytłumaczenia, dlaczego wprowadzono takie drobne 

zmiany, jak  zakup usług remontowych na drogę, czy utrzymanie zieleni, ośrodek kultury, 

świetlice, kluby, to nie wiem, czy to akurat na ten moment jest takie ważne i proszę mi 

powiedzieć deficyt – zwiększyliśmy deficyt o 56.000,- i to też bym chciała kilka słów na ten 

temat. 
 

Burmistrz  Ujścia Roman Wrotecki – odniosę się do tych głównych merytorycznych 

pierwszych spraw, do deficytu pani Skarbnik się odniesie. Jeśli chodzi tutaj o kwestie związane 

ze zwiększeniem w Chrustowie, dobrze pamiętam – tak,  Byszki chyba są już wprowadzone -  

z prostego powodu, mamy możliwość wprowadzenia zmian, to nie będziemy czekali na tryb 

zwyczajny, bo on jest proponowany prawdopodobnie na koniec marca, bo na koniec marca, to 

nie będzie 23.000,-  tylko będzie 33.000,- po prostu oszczędzamy, jeśli jest możliwość 

wprowadzenia zmian w budżecie w tej chwili, to robimy, żeby zaoszczędzić pieniądze, tylko i 

wyłącznie to jest  podstawa, bo sami Państwo widzą co się dzieje i sami Państwo wiedzą, że, 

nie wiemy co się będzie działo przy sytuacji w tej chwili, która jest. Ja  nie ukrywam, że to są 

sprawy bardzo ważne,  ale nikt z nas dzisiaj nie jest wstanie powiedzieć, co będzie za 2 miesiące 

– po prostu. Ja bym chciał, żeby Państwo zrozumieli powagę i myślę, że Państwo rozumieją to, 

co się dzieje, natomiast proszę mi wierzyć, to co Pani pyta, to są tylko i wyłącznie kwestie 

inwestycyjne związane z możliwością  realizacji w mniejszych kosztach tego co w budżecie 

było założone, a to wejście w Byszkach, powinnyśmy wykonać w zeszłym roku, natomiast, w 

zeszłym roku nie udało się tego wykonać z prostego powodu, Covid spowodował i nie tylko 

Covid, ale i zablokowanie kanału panamskiego, zablokowanie szlaków handlowych i nie udało 

się tego zrobić. Chcemy tu po prostu zdążyć  z cenami, robimy to od 2 lat. Natomiast, jeśli 

chodzi o sprawy remontowe na drogach, to z prostego powodu, podjęliście Państwo decyzję, 

zresztą na mój wniosek, że obcinamy te środki w styczniu, teraz je przywracamy, bo za chwilę 

trzeba wyjechać na drogi i remontować je po zimie. 
 

Skarbnik  Gminy i Miasta  Ujście Dorota Schwochert - jeszcze wracając do tego, co pan 

Burmistrz mówi, jeżeli chodzi o te remonty dróg, to wówczas na sesji były przesunięte środki 

do wysokości trzydziestu paru tysięcy,  w tej chwili, z tych pieniędzy,  które po prostu zostały, 

dołożyliśmy tylko te 12, myślę, że na następnej sesji, jak wprowadzimy wolne środki, to po 

prostu uzupełnimy jeszcze te środki. Jeżeli chodzi o ten deficyt, to deficyt wzrósł, w związku z 

tym, że wprowadziliśmy przychody, które są przeznaczone na wydatki. To, co Państwo tutaj 

widzicie, te 56 tysięcy z groszami, to jest przeznaczone na zwrot dotacji, która musi być 

rozliczona, chodzi o ten projekt „ Usługi społeczne dla mieszkańców gminy” i stąd jest to 

wprowadzone po stronie przychodów, te środki zostały na koncie w ubiegłym roku  i dlatego 

są wprowadzone po stronie przychodów i po stronie wydatków jako zwrot dotacji. 
 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – jeszcze dodam, jeśli chodzi o tą zieleń, która jest na 10 

tysięcy, to są przystanki,  to są zniszczenia z zeszłego tygodnia, jest okazja, żeby 

zainterweniować, jest sesja w trybie w jakim jest, więc chcemy te zniszczenia po prostu usunąć, 

tu nie ma żadnych podtekstów. 
 

Radna Grażyna Rzeczycka – dziękuję za wytłumaczenie i panie Burmistrzu, ja nie szukałam 

drugiego dna przy tym, tylko po prostu  zwykłego wyjaśnienia, dlatego, że, Ja przeczytałam 

uchwałę i Ja ją zrozumiałam, tylko po prostu chciałam  zapytać o to, co pan odpowiedział -  

dziękuję ślicznie.  



 

Przewodnicząca obrad – dziękuję bardzo,  kto jeszcze chciałby zabrać głos, nie ma, w takim 

razie przystępujemy do głosowania - kto z Państwa radnych, jest przyjęciem  uchwały w 

sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok, proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku.  
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 

rok. 
 

(Uchwała nr XXVIII/200/2022 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zmian uchwały budżetowej 

na 2022 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. Przystępujemy 

do kolejnego punktu porządku obrad – zakończenie obrad. 
 

 

Ad. 3. Zakończenie obrad. 
  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXVIII nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Ujściu,  bardzo 

dziękuję wszystkim za przybycie.  

Zakończenie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 9:14. Imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

  G. Chułek        

         Przewodnicząca  

             Rady Miejskiej w Ujściu 

               /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 

 

 

 

        
 

 

 

 

 

 

 


